



**CALL FOR PAPERS
APPEL À COMMUNICATIONS**

EULITA and AssiTIG are proud to announce an international conference on:

The use of technology in the fields of legal interpreting and legal translation
L'utilisation de la technologie dans les domaines de la traduction et de l'interprétation juridiques

to be held in Rome, Italy, on 18 and 19 March 2021, followed by the annual General Assembly of EULITA on 20 March 2021.

SUBMISSION PROCESS

Authors are requested to submit abstracts of their papers (max 300 words) in English and a short CV to the following address: conference2021@interpretigiudiziari.org

SUBMISSION DEADLINE: November 30, 2020.

FINAL SELECTION: January 31, 2021

The official languages of the conference are: English, French and Italian.
Further information will be provided shortly.

We look forward to receiving your submission for the selection process.

The Organizing Committee

Luxembourg/Milan, 5 August 2020

EULITA et AssiTIG ont le plaisir d'annoncer l'organisation de la conférence internationale :

L'utilisation de la technologie dans les domaines de la traduction et de l'interprétation juridiques
The use of technology in the fields of legal interpreting and legal translation

qui se tiendra à Rome les 18 et 19 mars 2021, suivie par l'Assemblée Générale annuelle d'EULITA le 20 mars 2021.

PROCÉDURE DE SOUMISSION

Les auteurs sont invités à soumettre un résumé (abstract) de leur communication en anglais (300 mots maximum) ainsi qu'un bref CV à l'adresse suivante : conference2021@interpretigiudiziari.org

DATE LIMITE DE SOUMISSION : 30 novembre 2020

DATE DE SELECTION : 31 janvier 2021

Les langues officielles de la conférence sont les suivantes : anglais, français et italien.
Des renseignements supplémentaires seront disponibles dans les plus brefs délais.

Merci de votre participation !

Le Comité organisateur

Luxembourg/Milan, le 20 août 2020